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PROTOKÓŁ 7/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 27 listopada2025 r. 

 

      Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Szczepan Goska o godzinie 

12:40, powitał zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 28.10.2024 r. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku o odwołanie Starosty Tomaszowskiego. 

6. Wolne wnioski i sprawy różne. 

7. Zamkniecie posiedzenia. 

 

 

 

Ad. 3.  Przyjęcie porządku obrad. 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty. 

 

Ad. 4.  Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 28.10.2024r. 

 

Uwag do protokołu  nie zgłoszono. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5 Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku o odwołanie Starosty Tomaszowskiego 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Szczepan Goska zapoznał  członków komisji z pismem 

oraz stanowiskiem komisji dotyczącym wniosku o odwołanie Starosty Tomaszowskiego , 

które zostanie przekazane przewodniczącemu rady Powiatu Tomaszowskiego. Pisma 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Szczepan Goska poddał pod głosowanie opinie Komisji 

dotyczącą  wniosku o odwołanie Starosty Tomaszowskiego 

Głosowanie: 3 głosy  ZA, 3 głosy PRZECIW  

Głos przewodniczącego komisji , który był ZA przyjęciem opinii komisji zdecydował zgodnie 

z zapisem w statucie powiatu § 52 ust. 2 , opinia komisji została przyjęta 

 



Ad.6 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Cezary Żegota zapytał czy jest jakaś odpowiedź lub  działanie Zarządu Powiatu 

dotyczące wizyty komisji w poradni 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Szczepan Goska 

 Powiedział ,że będzie chciał zaprosić na najbliższą komisję kogoś z Zarządu żeby omówić tę 

sprawę, dodał ,że jeszcze by chciał poruszyć sprawy dotyczące Tomaszowskiego Centrum 

Zdrowia na komisji- między innymi dotyczące Bloku Operacyjnego. 

Poruszony został  również temat wysokości wynagrodzeń lekarzy.   

 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Szczepan Goska 

zamknął posiedzenie. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała                                                              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

                                     

Paulina Węglarska                                                                        Szczepan Goska   

 

 

 

 

 

 

 

 
 


